
 

 

 
 

 

Poznań, 5 lipca 2022 r. 

 

Interpelacja 

ws. dostosowania systemu IARO do indywidualnych potrzeb radnych osiedlowych 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Od 1 lipca 2022 roku swoje funkcjonowanie dla radnych osiedlowych miasta Poznania 

rozpoczął system IARO. Niestety pierwsze dni jego funkcjonowania wywołały wiele dyskusji 

i głosów wskazujących na konieczność jego dostosowania do indywidualnych potrzeb 

radnych osiedlowych. Z racji faktu, iż radni osiedlowi udostępniają swoje prywatne adresy 

mailowe, system generujący automatycznie maile informujące o załączeniu jakiegokolwiek 

dokumentu w IARO (za każdym razem tak samo zatytułowane, o tej samej treści) przez wielu 

oceniany jest jako system generujący SPAM na prywatnych skrzynkach mailowych.  

Mając na uwadze powyższe zwracam się z uprzejmą prośbą o wdrożenie możliwości 

indywidualnego wyłączenia powiadomień mailowych o zamieszczanych dokumentach przez 

każdego z radnych osiedlowych, którym taki tryb powiadomień z różnych przyczyn nie 

odpowiada. Opcja taka mogłaby być dostępna w systemie IARO, w jednej z zakładek, np. 

dotyczących ustawień i preferencji.  

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


